



الفالم
التعليمية القابضة
AL FALEH
EDUCATIONAL HOLDING

Press release

For Immediate Publication

Date: December 6, 2021

The Al Faleh Educational Holding Q.P.S.C. Annual General Assembly Meeting and Extra Ordinary General Assembly have been successfully completed

Doha, 6 December 2021: On Sunday, 5 December 2021, Al Faleh Educational Holding Q.P.S.C. (the “**Company**”) held its Annual General Assembly Meeting, chaired by the Company’s Chairman and Founder Dr. Sheikha Aisha Bint Faleh Al Thani, and attended by the company’s CEO, Sheikha Anwar Bint Nawaf Al Thani, and Board Members Sheikh Khaled Bin Nawaf Al Thani and Professor Jenny Harrow along with a representative from the Ministry of Commerce and Industry.

The outcome of the Annual General Assembly Meeting was that all resolutions proposed on the meeting agenda were approved.

The Company’s external auditors reported on the Company’s accounts for the fiscal year ended on 31/08/2021 and it was approved unanimously that KPMG would remain the Company’s auditor for the following financial year.

The meeting also covered the Board of Directors’ report detailing the Company’s activities and its financial position for the fiscal year ended 31/08/2021 and its future plans. The shareholders approved the financial statements for the fiscal year ended 31/08/2021 with a net profit of 12,382,296 QR as compared to 7,072,002 QR for the fiscal year ended 31/08/2020, representing a 75% increase from the previous fiscal year. The earnings per share also increased from 0.029 QR in the fiscal year ended 31/08/2020 to 0.052 QR for the current fiscal year ended 31/08/2021. The shareholders approved a cash dividend distribution of 0.01 QR for each share after four months of listing on Qatar Exchange.

Addressing the Company’s shareholders, Dr. Sheikha Aisha Bint Faleh Al Thani said: “*The Company’s overall financial results provide clear evidence of a turnaround in the performance of the business. EBITDA increased significantly by 11% during the current financial year compared to last financial year. We believe the future is bright.*”

She added: “*All our projected expansions for this year are in progress and we look to fulfil our three-year strategic plan which will see an additional international school added to the group. We hope new disciplines will be added to our higher education portfolio too, InshaAllah.*”

The Annual General Assembly Meeting was followed by an Extraordinary General Assembly meeting, where shareholders approved , amendments to the company’s articles of association in accordance with

the requirements of the Sharia Advisor, rectifying the status of the articles and performing necessary amendments in line with Law No (8) of 2021 amending certain provisions of the Commercial Companies Law No. 11 of 2015 or to make any other permitted amendments in line with the laws, regulations and guidelines. The shareholders also authorised the Chairperson of the Board, Dr. Sheikha Aisha Bint Faleh Al Thani, to sign the amended articles of association, performing any amendments that she deems necessary, and further authorised her to further authorise other persons to undertake the necessary steps to complete the authentication and registration of the amended articles of association with the relevant authorities.

About Al Faleh Educational Holding Q.P.S.C.

The Company is a leading international group that provides highly reputable products and services within the education and higher education sector in Qatar. The Company encompasses three schools, including Doha Academy and Doha International Kindergarten, all of which carry the hallmark of teaching excellence. In addition, the Company includes a top-ranked university that is also the first UK University to operate on a dedicated campus in Qatar, AFG College with the University of Aberdeen.

The Company was proudly founded and is led by H.E. Dr. Sheikha Aisha Bint Faleh Al Thani, whose vision is to contribute to the education and development of Qatar's future leaders in line with Qatar National Vision 2030.

The Company is the first woman-led Qatari company to go public and it is also the first Qatari educational institution to list on the Venture market of the Stock Exchange, both major milestones reached under the stewardship of H.E. Dr. Sheikha Aisha bint Faleh Al Thani.

Please visit www.alfaleh.edu.qa for more details.

انتهاء اجتماع الجمعية العمومية السنوية والجمعية العمومية غير العادية لشركة الفالح التعليمية القابضة ش.م.ع.ق بنجاح

الدوحة، 6 ديسمبر 2021:

عقدت شركة الفالح التعليمية القابضة ش.م.ع.ق جمعيتها العمومية السنوية برئاسة رئيسة مجلس الإدارة ومؤسسة الشركة الدكتورة الشّيخة عائشة بنت فالح آل ثاني وحضرها الرئيس التنفيذي للشركة الشّيخة أنوار بنت نواف آل ثاني وأعضاء مجلس الإدارة الشيخ خالد بن نواف آل ثاني والبروفيسور جيني هارو مع ممثل عن وزارة التجارة والصناعة ، وذلك يوم الأحد 5 ديسمبر 2021. كانت نتيجة اجتماع الجمعية العمومية السنوية الموافقة على جميع القرارات المقترحة في جدول الأعمال. قام المدققون الخارجيون للشركة بتقديم تقرير عن حسابات القابضة للسنة المالية المنتهية في 2021/8/31 م وتمت الموافقة بالإجماع على أن تظلّ (كي بي إم جي) مدقق حسابات الشركة للسنة المالية القادمة. كما تناول الاجتماع تقرير مجلس الإدارة الذي عرض تفاصيل نشاط الشركة ومركزها الماليّ للسنة المالية المنتهية في 2021/08/31 م وخططها المستقبلية. اعتمد المساهمون البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2021/08/31 بصافي ربح قدره 12,382,296 ريال قطريّ مقارنة بـ 7,072,002 ريال قطريّ للسنة المالية المنتهية في 2020/08/31 م وبزيادة تمثل 75٪ عن السنة المالية السابقة. كما زادت ربحية السهم من 0.029 ريال قطريّ في السنة المالية المنتهية في 2020/08/31 إلى 0.052 ريال قطريّ للسنة المالية الحالية المنتهية في 2021/08/31. وقد وافق المساهمون على توزيع أرباح نقدية بقيمة 0.01 ريال قطريّ لكلّ سهم وذلك بعد اربع اشهر من الادراج على بورصة قطر.

وقالت الدكتورة الشّيخة عائشة بنت فالح آل ثاني، مخاطبة المساهمين: "تقدّم النتائج المالية الإجمالية للشركة دليلاً واضحاً على حدوث تحوّل ايجابي في أداء الأعمال. لقد ارتفعت الأرباح قبل خصم الفوائد والضرائب والاستهلاك وإطفاء الدين بشكل ملحوظ بنسبة 11٪ خلال السنة المالية الحالية مقارنة بالعام الماليّ الماضي. نعتقد فعلاً أنّ المستقبل واعد بإذن الله".

وأضافت: "جميع التوسّعات المتوقّعة لهذا العام جارية وننتلّع إلى تحقيق خطّتنا الاستراتيجية الممتدّة لثلاث سنوات والتي ستشهد إضافة مدرسة دوليّة جديدة إلى المجموعة وتخصّصات جديدة نأمل أن تضاف إلى محفظة التّعليم العالي لدينا أيضًا إن شاء الله".

أعقب اجتماع الجمعية العمومية السنوي اجتماع الجمعية العامة غير العادية حيث وافق المساهمون على التعديلات على النظام الأساسي للشركة وفقًا لمتطلبات مستشار الشريعة، وتصحيح وضع النظام الأساسي وإجراء أيّ تعديلات بما يتماشى مع القانون رقم (8) لسنة 2021 والقاضي بتعديل بعض أحكام قانون الشركات التجاريّة رقم 11 لسنة 2015 أو إجراء أي تعديلات أخرى متاحة بما يتوافق مع القوانين والأنظمة والتعليمات المرعية الاجراء.

بالإضافة إلى ذلك، فوّض المساهمون رئيس مجلس الإدارة، الدكتورة الشّيخة عائشة بنت فالح آل ثاني، بالتوقيع على النظام الأساسي المعدّل، وإجراء أيّ تعديلات على النظام الأساسي تراها ضروريّة وهي مخوّلة بدورها بتفويض أي شخص آخر لاتّخاذ الخطوات اللازمة لإكمال المصادقة على النظام الأساسي المعدّل وتسجيله لدى السّلطات المختصة.

نبذة عن شركة الفالح التّعليمية القابضة ش.م.ق.ع.

الفالح التّعليمية القابضة ش.م.ق.ع. هي مجموعة دوليّة رائدة تقدّم منتجات وخدمات ذات سمعة عالية في قطاع التّعليم والتّعليم العالي في قطر. تضمّ الشركة ثلاث مدارس، بما في ذلك أكاديميّة الدّوحة وروضة الدّوحة الدّوليّة، وكلّها تحمل السّمة البارزة والعلامة الفارقة للتميّز في مجال التّعليم. بالإضافة إلى ذلك، تضمّ الشركة جامعة ذات تصنيف عالٍ وهي أيضًا أوّل جامعة بريطانيّة تعمل في حرم جامعيّ مخصّص في قطر، وهي كلية أي أف جي بالتعاون مع جامعة أبردين.

نفتخر بتأسيس الشركة التي تقود مسيرتها سعادة الدكتورة الشّيخة عائشة بنت فالح آل ثاني، وتمثّل رؤيتها في المساهمة في تعليم وتطوير قادة المستقبل في قطر بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنيّة 2030.

الشركة هي أوّل شركة قطريّة تقودها امرأة تطرح للاكتتاب العام وهي أيضًا أوّل مؤسّسة تعليميّة قطريّة تُدرج في سوق الشركات الناشئة في بورصة قطر، وكلاهما إنجازان رئيسيان تمّ تحقيقهما تحت إشراف سعادة الدكتورة الشّيخة عائشة بنت فالح آل ثاني.

لمزيد من التّفاصيل يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.alfaleh.edu.qa